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第1條 依教育部87.3.21 台(87)電字第87019503 號及(88)高字第88085508 
號函文，並為落實使用者付費原則、確保教學用電腦效能、提昇校園網路服務品質，訂定本辦法。 
Article 1 Kaohsiung Medical University (KMU or “the University”) formulates the KMU Regulations for Charging Students for Computer and Internet Use (“the Regulations”) in accordance with the Ministry of Education’s official letters Tai (1998) Tien Tzu No. 87019503 on March 21, 1998, and (1999) Kao Tzu No. 88085508 to implement the user-pays principle, ensure the effective performance of computers for teaching purposes, and improve the quality of the campus network services.
第2條 學生電腦網路使用收費應用範圍：
Article 2 Scopes for charging students for computer and Internet use:
一、本校校園網路設備之維護與更新、軟體授權、對外數據專線之費用。 
1. Fees for the maintenance and upgrade of campus network equipment, software licensing, and Internet connection.
二、本校宿舍網路線路和設備之維護與更新、對外數據專線之費用。
2. Fees for the maintenance and upgrade of dormitory network lines and equipment and Internet connection.
第三條 收費標準：
Article 3 Charging standards:
一、本校新生，於入學第一年每學期註冊時，繳交第二條第一款費用新台幣叁佰伍拾元整。 
1. Freshman students shall pay NT$350 for the services listed in Subparagraph 1 of Article 2 at the time of enrollment each semester during their first year.
二、本校住宿學生每學期註冊時，繳交第二條第二款費用新台幣壹佰貳拾元整。 
2. Resident students shall pay NT$ 120 for the services listed in Subparagraph 2 of Article 2 at the time of enrollment each semester.
第四條 本辦法所收之費用應以專款專用為原則。 
Article 4 Fees collected under the Regulations shall be used as earmarked funds.
第五條 本辦法經行政會議審議通過後實施。
Article 5 The Regulations shall be passed by the Administrative Meeting and then implemented.



















